

## 《单词百科:therewith是什么意思?therewith怎么发音?therewith的解释和用法》

英语单词therewith是什么意思?therewith怎么读?therewith怎么发音?简答网为您整理了therewith的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### therewith怎么读

therewith的读音:[ ð e w ð ]

### therewith的意思

1、adv.随其;与之;与此;以其;

### therewith的近义词

1、then adv.那时;然后;那么;话说回来;

2、thereupon adv.因此;于是;立即;随即;

3、with that 接着就，随即；

### therewith的双语例句

1、It indicates further relation and adaptability between morphological characteristics and functions in raptors terrestrial bird therewith.

这些特征与猛禽类抓握有力、撕裂迅猛、行动稳健的功能相适应,将有利于猛禽类功能的发挥.

2、Therewith, the city recurrences the people's ideality and civilization with the blundering behaviors. "

城市开始以浮躁的表现再现当代城市人的理想和人文精神.

3、If a Credit contains conditions without stating the document to be presented in compliance therewith.

如信用证含有某些条件而未列明需提交与之相符的单据者.

4、After close on Saturday therewith, advancement goes to the 6 th this month.

星期六紧随其后, 本月前进到第六名.

5、After close therewith remain be able to bear or endure gram and double star.

紧随其后的仍然是耐克和双星.

6、Love is not altogether a delirium, yet it has many points in common therewith.

爱情并不完全让人神志不清, 但它却有很多相同之处.

7、An express warranty does not exclude an implied warranty, unless it be inconsistent therewith.

除非明示保证与默示保证相抵触,明示保证不排除默示保证.

8、KJV Shall the axe boast itself against him that heweth therewith?

[新译]斧头怎可以向用斧头砍木的人自夸 呢?

9、And having food and raiment let us be therewith content.

8只要有衣有食,就当知足.

10、Whoso removeth stones shall be hurt therewith ; and he that cleaveth wood shall be endangered thereby.

9凿开(或作挪移)石头的,必受损伤.劈开木头的,必遭危险.

11、And yellow leaves of autumn, which have no songs, flutter and fall therewith a sigh.

秋天的黄叶,他们没有什么可唱的,只是叹息一声,飞落在那里.

12、After close therewith is area of and other places of Tianjin, Yunnan, Jiangsu, Guizhou, Fujian.

紧随其后的是天津、云南、江苏、贵州、福建等地区.

13、He is a speaker, and a fluent speaker therewith.

他是演说家,而且是口若悬河的演说家.

14、Better is a dinner of herbs where love is, than a stalled ox and hatred therewith.

17吃素菜,彼此相爱,强如吃肥牛,彼此相恨.

15、The lady gave him a rose and a smile therewith.

这位女士给他一朵玫瑰,外加一个微笑.

16、After crocodilian close therewith, rise this month reach the 4 th.

鳄鱼紧随其后,本月升至第四名.

17、The following clauses shall be paramount and shall override anything contained in this insurance inconsistent therewith.

下列各条是首要条款,本保险中任何与下列各条不一致的规定,均属无效.

18、Of those We have created are people who direct ( others ) with truth . And dispense justice therewith.

我所创造的人,其中有一个民族,他们本著真理引导他人,主持公道.

以上是简答网为您整理的therewith怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查

看更多

关于therewith

的用法、therewith的释义、t

herewith的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/therewith>

